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Henvendelse til Folketingets Transportudvalg om 
overdækning af en del af sporudvidelsen ved Kalvebod 

Kgs. Enghave Lokaludvalg har netop indsendt vedlagte høringssvar til 

høring om miljøkonsekvensrapport for sporudvidelse ved Kalvebod. 

 

Vi henviser til høringssvaret og til vores brev af 2. april 2024 til 

Transportudvalget, der også er vedlagt. 

 

Sporudvidelsen vil medføre betydelige støjgener for beboerne i 

Sydhavnen, når den er taget i brug.  

 

Desuden vil de nye overhalingsspor betyde, at mange dyr, der i dag 

lever omkring jernbanen og bruger den som passage til og fra 

naturområderne ved Sydhavnstippen og Valbyparken ikke længere vil 

kunne passere skinnerne. Deres naturlige færden vil blive afbrudt af den 

spunsvæg, der skal erstatte den nuværende støjvold. 

 

Af disse årsager beder lokaludvalget om, at den del af jernbanen, der 

ligger mellem Fragtvej og Ellebjergvej overdækkes enten helt eller 

delvist på samme måde som det skete i de tæt beboede områder i 

Valby ved anlægningen af Ringstedbanen. 

 

Venlig hilsen 

Joan Røge 

Forperson, Kgs. Enghave Lokaludvalg 
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